
Drazí farníci, 

přicházejí Velikonoce, aby nám jasnou řečí vyprávěly o Boží 
lásce ke každému člověku. Je to láska velkorysá. Vydává se 
do krajnosti, aby lidem darovala naději. Náš svět - a my s 
ním - to velmi potřebuje. Máme za sebou několik perných 
týdnů naplněných nejistotou a starostmi o zdraví, o práci, o 
budoucnost… Najednou se všichni cítíme jakoby na jedné 

lodi. Od nás, kteří se na této lodi považujeme za křesťany, se očekává, že budeme 
umět za všech okolností žít a vlévat naději. Chceme-li to dokázat, musíme se opřít 
o věrnost našeho Boha, který „vlastního Syna neušetřil, ale vydal ho za nás za 
všechny“ (Řím 8,32). A právě k tomu nás vedou Velikonoce. 

Není pochyb o tom, že svátky v době karantény mohou být velmi hluboké. Na čem 
to záleží? Na naší vynalézavosti a jasném zaměření naší pozornosti ke Kristu. 
Prosím, neztrácejte čas a projděte si návrhy aktivit, které vám jako farnost 
předkládáme pro inspiraci.  

Pojďme oslavit Ježíše! 
Zaslouží si to. 
 

S požehnáním 
otec Tomáš 

 


